
FAU-møte 2.mai 2022 

Til stades: 

Lasse 

Hanne 

Maria 

Torunn Elisabeth 

Kenneth 

Eline (ny for kommande 3.steg) 

Andrea 

Helene 

Linn 

Kristine 

Ann Kristin 

Gjertrud 

Julie (ny for 4.steg frå hausten) 

Linda 

Kjetil 

Ragna 

Far til Brage (ny for 6.steg) 

 

1. Presentasjon av ny rektor – Janne? 
a. Har jobba her to veker. Har jobba i Stavanger kommune i mange år som lærar, nokre 

år på UiS på lesesenteret (3 år), så 3 år som avdelingsledar. Positivt inntrykk med 
Jærskulen og språkplanen til Klepp kommune. Mykje spennande som skjer både i 
Klepp og i Jærskulen. Har jobba som kontaktlærar og spesped-lærar. Jobba mykje 
med lese og skrivevanskar og dysleksi. 

b. Har ledig 1 vikariat (svangerskapsvikariat) og ein fast stilling.  
 

2. «Nytt» FAU frå hausten – både leiar (Lasse) og nestleiar (Hanne) går ut nå – prøver å få på 
plass leiar og nestleiar på neste FAU-møte (siste møte før sommaren). Nestleiar og leiar bør 
ein sitta eit og ein to år, slik at dei ikkje går ut samtidig. 

a. Passar på at to repr frå nytt 1.steg blir med på neste FAU-møte – Janne sitt ansvar å 
informera om dette. 

3. SU – neste møte neste gong – ingen saker her 
4. Kommunalt FAU har logge brakk, men skal ha møte 1.juni – blant anna leksefri på agendaen. 

(Alltid nestleiar som er med i kommunalt FAU) 



5. Dugnadsgruppa: skuleområdet er blitt meir vedlikehaldsfritt, mindre behov for å ha dugnad? 
Rektor har ikkje fått snakka med vaktmester om det er behov for dugnad.  

a. Blomsterpotter? 
b. Kosting av grus? 
c. Rydda litt i Kvednadalen 
d. Mala opp igjen leiker/pynt? Må evt vera ein mindre dugnad, sist var det to foreldre 

frå kvar klasse, Njål var med og arrangerte/initiativ frå elevrådet. 
e. Foreslår at FAU har ein dugnad 9.mai kl 19 – velkommen dei som kan (minimum 2 frå 

kvart trinn). Plantar blomar og kostar, Torunn Elisabeth (?) sjekkar med 
Njål/vaktmester om kva som må malast. – me ventar på tilbakemelding! 

6. FAU bør laga ei messenger-gruppe! 
7. Budsjett 17.mai 

a. Har brukt opp alle tinga me hadde i fjor. FAU og 17.mai-kontoen blei slått i saman for 
to år sidan. 17.mai-komiteen kan ta pengar frå denne kontoen, og betalar inn igjen 
etterpå. Det enklaste er å få faktura på det ein handlar, elles stiller kasseraren i FAU 
med kort. Sal av mat blir eit overskot, må prøva å få inn mest mogleg på leikane. Har 
fått inn 22 000 frå sponsorar. 

8. Instruks FAU – kva skal FAU vera?  
a. Forslag til ei smørbrødliste for dei som skal vera med i FAU ligg som eit vedlegg til 

inkallinga. Oppsettet er henta frå ? 
b. Bør vera eigen leiar og kasserar i Ope hus-gruppa, samt kor mange omtrent som er 

med i dei andre gruppene. 
c. To i avisgruppa og tre i dugnadsgruppa (dugnad, teater, refleksaksjon) 
d. På foreldremøte på hausten skal kvar klasse velga to som kan vera med og arrangera 

juleverkstad – leiar i FAU må ta ansvar for innkalling? 
9. Gjennomføring 17.mai – 7.steg har ansvar, små trinn, manko på vaksne til gjennomføring. 

Forslag om at 6. og 7.steg har ansvar – at 6.steg skal stilla med vaksne på 17.mai ved behov – 
tar dette opp til hausten.  

10. Neste FAU-møte: val av leiar og nestleiar, referent og kasserar.  Passa på at alle nye får 
innkalling. (Administrasjonen skal ha oppdatert liste.) Kvart trinn sender e-post til FAU-
eposten med info til kven som går inn og kven som går ut av FAU. Gjerne kopi til engelsvoll-
skule-eposten. 

a. Litt info frå dei ulike gruppene kva det inneber å vera med der. 
b. Evt info frå kommunalt-FAU 

 
 

 

  


